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PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Lep pozdrav vsem skupaj. Glede na nekatere predloge, ki se pojavljajo 
v zadnjem času, naj povem, da sta tako vlada kot vladna koalicija pripravljeni prisluhniti in sprejeti kakršen koli 
dober predlog, ki bi pomagal ali pripomogel k temu, da Slovenija poveča konkurenčnost, gospodarsko rast in 
zniža inflacijo. Glede na zahteve, ki se pojavljajo po tem - da naj bi problem inflacije obravnavali na izredni seji - 
naj povem, da je kolegij državnega zbora včeraj na predlog vlade odločil, da bo takšna izredna seja naslednji 
torek. Vlada je za to sejo že pred časom pripravila vrsto predlogov, s katerimi želi blažiti negativne učinke 
inflacije in pripomoči k temu, da na tiste, ki so zaradi dviga cen najbolj prizadeti, ti učinki ne bi imeli še posebej 
negativnega vpliva.  
 
Poudarjam še enkrat, da potrebujemo dobre in realne predloge. Ti morajo temeljiti na realni oceni stanja. Včeraj 
smo slišali na eni od strankarskih tiskovnih konferenc, da Slovenija v zadnjem času ni naredila nobenega 
tehnološkega preboja, da stanje kakršno je zdaj traja – verjetno - zaradi neke višje sile. Približno tako je bilo 
rečeno. Slovenija je v zadnjih letih naredila veliko tehnoloških prebojev. V Sloveniji obstaja na stotine zelo 
dobrih podjetij. Ne spomnim se, da bi ljudje, ki so govorili, da v Sloveniji ni bilo nobenih tehnoloških prebojev, v 
zadnjih letih obiskali kakšno podjetje. Jaz sem jih več kot sto. Iz teh podjetij Slovenija izvaža na najbolj 
zahtevne svetovne trge. Tudi za tistega, ki se na lastne oči sam ni prepričal, da je temu tako, govorijo statistični 
podatki. V zadnjih letih Slovenija zelo povečuje izvoz. Večino tega izvoza gre na zahtevni trg Evropske unije. V 
zadnjih dveh letih je slovenski izvoz zrasel za 16% oziroma 18%. V kolikor bi Slovenija proizvajala slabe 
produkte, slovenska podjetja ne bi mogla prodajati na zahtevnih trgih. Torej, govoriti o tem, da se v Sloveniji nič 
ne dogaja ne videti tehnološkega razvoja, ki so ga dosegla številna slovenska podjetja – gre za njihovo zaslugo, 
vlada je deloma k temu pripomogla z olajšavami pri vlaganju v raziskave in razvoj in z nekaterimi drugimi ukrepi 
davčne politike, s pomočjo nekaterim podjetjem pri prodoru na tuje trge – drugače je to zasluga zelo 
dinamičnega slovenskega gospodarstva, ki je v veliki meri tehnološki preboj v zadnjih letih doseglo. To jim je 
seveda treba priznati. Govoriti drugače, je zelo krivično do tistih, ki so to dosegli.  
 
Ko gre za ukrepe, ki posredno ali neposredno vplivajo na inflacijo ali blažijo njene negativne učinke, naj tukaj 
ponovno spomnim, da je vlada na predloge, ki so prihajali iz različnih strani – in to ne samo zaradi aktualne 
situacije, ampak že dolgo – končno predložila, po dolgem usklajevanju, zakon o udeležbi zaposlenih na 
dobičku. Le-ta je usklajen s socialnimi partnerji. S tem smo odgovorili na eno od zahtev, ki je v Sloveniji že zelo 
stara. Ta zakon bo seveda dal svoje rezultate. Na to - v tem času, ko se stalno zahteva neke nove ukrepe - ne 
bi smeli pozabljati. To smo že naredili.  
 
Državni zbor bo z ukrepi, ki jih bo sprejel na izredni seji, v kolikor bo sledil predlogom vlade in jih morebiti še 
nekoliko dopolnil, bistveno olajšal negativne posledice inflacije, ki jo čutijo tisti, ki imajo najnižje dohodke. Gre 
predvsem za oprostitev oziroma za dodatno olajšavo pri dohodnini v najnižjem dohodkovnem razredu in gre za 
znaten dvig otroškega dodatka, za dvig preko 8%. Tudi sprememba zakona o varstvenem dodatku bo 
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omogočila, da se bo ta usklajeval dvakrat letno. Tudi ta ukrep bo prispeval k ublažitvi negativnih posledic 
inflacije. Vlada je naredila vse, da bi lansko leto zaključila pozitivno - mislim na gospodarjenje s proračunom. 
Zadnji podatki kažejo, da je bilo v lanskem letu doseženega preko 37 milijonov proračunskega presežka, kar 
najbolj nazorno odgovarja na kritike tistih, da je proračunski primanjkljaj vzrok za dvigovanje inflacije. V kolikor 
bi bilo to res, inflacije seveda ne bi bilo.  
 
Vesel sem, da lahko po nekaj tednih ocenim tudi bistveno boljše delo nekaterih nadzornih institucij. Gre 
predvsem za delo Urada za varstvo konkurence. Tukaj je bilo prej veliko pomanjkljivosti. Dejstvo je, da določeni 
sektorji v Sloveniji niso dovolj izpostavljeni konkurenci. Drugače se ne bi moglo dogajati, da nekateri slovenski 
prehrambeni izdelki dosegajo ali so naprodaj v sosednji državi za polovico cene. Mislim, v tem konkretnem 
primeru, na kruh in še na nekatere druge izdelke. V kolikor bi imeli v tem sektorju zagotovljeno popolno 
konkurenčnost, potem do takšnih anomalij ne bi prihajalo.  
 
V nedeljo smo končno slišali tudi priznanje predstavnika enega od vodilnih slovenskih trgovskih podjetij oziroma 
trgovskih verig – morda pridevnik slovenski ni pravi, ker ne gre za slovensko verigo, ampak gre pa za trgovsko 
verigo, ki ima v Sloveniji znaten delež – ta je dejal, da so v času, ko je veljala v Sloveniji neka zaveza glede 
prevzema evra, zadrževali cene. Potem ko je Slovenija stopila v evro, ko je bilo konec te zaveze in verjetno tudi 
konec obdobja dvojnega označevanja cen, to zadrževanje cen nadoknadili. To je nekaj, kar so kazali tudi 
nekateri izračuni. Tukaj, so bile nekatere dileme, različna mnenja. V nedeljo se je prvič zgodilo v neki televizijski 
oddaji, da je predstavnik ene od pomembnih trgovskih verig to dejstvo priznal. Potrošniki so to itak v lanskem 
letu sami opazili, niso pa poznali razlogov. Torej tisto, kar vlada lahko še naredi in bo tudi naredila je krepitev 
konkurenčnosti v Sloveniji. To je dolgoročno edino zdravilo proti temu, da se podobne anomalije še kdaj ne 
ponovijo.   
 
Glede na napovedi o t.i. stavkovnem valu naj najprej rečem, da gre za problem, ki ga težko damo v isti koš in 
nagovorimo z istimi odgovori oziroma ukrepi. Ko gre za zahteve sindikatov po povišanju plač v zasebnem 
sektorju, je tukaj situacija v različnih podjetjih in različnih panogah različna. So panoge in so podjetja, kjer so te 
zahteve po višjih plačah upravičene. O tem se lahko prepričamo, če pogledamo rezultate, pogledamo kako so 
podjetja poslovala in predvsem, če pogledamo kako veliki dobički oziroma dividende iz dobičkov so se 
izplačevale in kaj se napoveduje za lansko leto. Niso pa vsa podjetja in niso vse panoge v enakem položaju, 
zato je tukaj potrebno biti selektiven. V kolikor ta selektivnost izpade, lahko dejansko ogrozimo to rast in ta 
vzpon slovenskega podjetništva in slovenskega gospodarstva, ki temelji tudi na tehnološkem preboju.  
 
Ko gre za javni sektor, je osnovna dilema predvsem na kakšen način nekaj, kar je bilo dogovorjeno - da se bo 
odrazilo tudi na povišanju plač - v praksi realizirati brez tega, da bi to imelo negativne posledice na povečanje 
inflacije. Masa plač v javnem sektorju je velika. Ta sredstva predstavljajo blizu tretjine letnega proračuna. 
Povečanje te mase za 1% predstavlja - po izračunu pristojnih institucij - 0,3% povečanje inflacije. Tega dejstva 
bi se morali vsi zavedati. Opozarjam tudi na to, da Evropska centralna banka že nekaj tednov - odkar so znane 
napovedi, ki niso najbolj optimistične glede rasti inflacije v evro-območju – opozarja na to, da bo ta ukrep 
dolgotrajen, v kolikor se bodo inflacijska pričakovanja prelila v plače, še posebej v javnem sektorju. V kolikor 
želimo, da problem, s katerim se danes soočamo, ne bo postal trajen problem ali pa problem, s katerim se 
bomo soočali še dolgo, potem je treba biti tukaj pazljiv. Ne gre tukaj za prerazporejanje bremen, gre enostavno 
za zavedanje dejstev, da smo vsi v skupnem čolnu in da nam nič ne pomaga za nekaj odstotkov večja plača, v 
kolikor to povišanje v nekaj mesecih kasneje poje inflacija. Vlada je sindikatom javnega sektorja ponudila 
kompromisno rešitev. Jaz upam, da bomo v naslednjih dneh, ko se bomo o tej rešitvi pogajali, dosegli 
kompromis - in to brez tega, da bi bili zaposleni v javnem sektorju dolgoročno prikrajšani. Gre samo za to, da se 
prizna problem, pred katerim smo vsi in da se del teh izplačil, del tega povečanja izplača oziroma prizna v 
pokojninskih pravicah. Veliko zaposlenih v javnem sektorju, tako ali tako, dodatno pokojninsko varčuje. Tukaj 
gre samo za izbor prave oziroma konstruktivne oblike.  
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Ob tem, da vsak dan poslušamo kje bo še kakšna stavka, kako bo to vse akumuliralo v nek stavkovni val, 
enostavno apeliram na dejstvo, da gledamo na vse te pozive, na te zahteve, selektivno. Niso vse zahteve 
enako upravičene. Nekatere so in tam so tudi simpatije vlade. Ko pa gre za nek poskus, da se vse to prevede v 
neko splošno zahtevo po nekih drastičnih ukrepih, ki bi dolgoročno ogrozili konkurenčnost slovenskega 
gospodarstva in tudi napredek celotne družbe v prihodnjih letih, pa pozivam k treznosti. Kakršno koli pavšalno 
opredeljevanje do nekih kulminiranih zahtev ima lahko dolgoročno zgolj negativne posledice.  
 
Glede na to, da se je v zadnjih dneh, zaradi izjav politikov v sosednji državi, ponovno odprla tema zaščitne 
ribolovne in ekološke cone v Jadranu, naj samo ponovim stališče Slovenije, da Slovenija tukaj ni spremenila 
mnenja, ni spremenila stališča. Dogovor, ki je bil soglasno dosežen leta 2004 in kasneje vključen tudi v številne 
dokumente Evropske unije, in je postal, zaradi te vključitve, obveza na relacija Hrvaška-Evropska unija, je za 
Slovenijo v redu. Mi nismo predlagali spremembe. Kakršna koli enostranska kršitev ali pa razveljavitev tega 
dogovora ali zavez, za nas ne pride v poštev. Torej, vztrajamo na tem, kar je bilo dogovorjeno. Od tega je 
možno odstopiti samo v primeru v kolikor tisti, ki misli, da ta dogovor ni v redu, ponudi neko rešitev, ki bi bila 
enako sprejemljiva za vse strani, ki so ta dogovor dosegle. Torej, Slovenija s tem stališčem ne izvaja 
nikakršnega pritiska. To stališče ni novo, je znano že dolgo časa. Tudi ne želimo nasedati na morebitni 
manever, da se skuša ta problem zreducirati na odnos med Slovenijo in Hrvaško. Ne gre za to. Gre za 
vprašanje evropske perspektive Republike Hrvaške in gre za vprašanje spoštovanja obvez, spoštovanja 
doseženih dogovorov, na katere so vse strani prostovoljno pristale. Nihče ni nikogar v te dogovore silil. Torej, 
na potezi je Republika Hrvaška in pričakujemo, da bo to vprašanje zdaj, ko ima v parlamentu potrjeno vlado, 
nemudoma začela reševati. 
 
Če je kakršno koli vprašanje na podane teme, prosim? 
 
BARBARA PANCE (KANAL A): Kot ste že povedali ta spirala nezadovoljstva z državo se širi, tudi množične 
stavke bodo imele še večji negativni vpliv na vse ravni življenja. Kako konkretno pa boste vi ukrepali? Boste v 
tem primeru pritisnili na ministra Viranta?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Približno deset minut na začetku sem govoril kaj je vlada že naredila, 
kaj še bo. V rokah vlade ali ministra ni nič, kar lahko recimo prispeva k temu, da lahko pride do nekega 
dogovora v zasebnem sektorju, kjer sta tukaj dve strani – delodajalci in delojemalci. Vlada je svoj prispevek k 
temu, da do dogovora pride, dala z zakonom o udeležbi na dobičku. To je bila neka zahteva iz obeh strani. Še 
posebej glasna iz sindikalne, tudi delodajalci so jo podpirali. Pogajali smo se dve leti in dosegli dogovor. Ta 
zakon je vlada pripravila. Pri odločanju v katerem podjetju in v kateri panogi produktivnost, poslovna 
perspektiva v letu 2008 in druge širše razmere omogočajo manjše ali večje povečanje plač se pa se boste 
najbrž strinjali z menoj, da se vlada ne sme biti razsodnik, ker bi se vmešavala v nekaj, kar je izključna domena 
dveh subjektov v gospodarstvu. Samo z nekim racionalnim kompromisom, gredo lahko stvari dobro naprej in se 
doseže tudi socialno ravnovesje. Pri javnem sektorju pa sem povedal. Vlada je predlagala kompromisno rešitev 
in jaz upam, da bo tudi sindikalna stran pristala na to. Ravno zato, ker tudi z uveljavitvijo 100% zahteve s 
sindikalne strani - kakor koli se lahko sklicujejo na to, da je bilo nekaj  obljubljeno, da je formalno upravičeno in 
tako naprej – nihče tega v celoti ne dobi. V tej situaciji, ko lahko dvig plač v javnem sektorju oziroma odstotek 
poveča inflacijo za 0,3% vsem, in se potem odrazi to na različnih področjih, v različnih sektorjih in zaradi tega 
vsi trpijo. Še enkrat poudarjam, Evropska centralna banka je pozvala  vse države članice Evropske monetarne 
unije, da naj bodo na tej točki še posebej pozorne. Mi smo ta opozorila na nek način tudi dolžni upoštevati.   
 
EMIL LUKANČIČ – MORI (MOREL): Malo prej ste omenili dvig 8% otroškega dodatka. Mestna občina 
Ljubljana je danes sporočila, da se bodo otroški vrtci dvignili od 5,7 - 15,7%. Kako boste to pojasnili staršem? 
Kaj bodo pridobili s tem vašim večjim dodatkom?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, mislim da je to vprašanje naslovljeno na napačni naslov. Starši 
morajo vprašati Mestno občino Ljubljana, zakaj namerava toliko dvigniti cene, ker nismo slišali, da bi se po vseh 
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občinah to dogajalo. V Sloveniji je 210 občin. Življenje se je približno povsod enako podražilo. Ne vidim 
razlogov, da ravno v najbolj bogati občini najbolj dvigajo cene v vrtcih. 
 
EMIL LUKANČIČ – MORI (MOREL): Tudi druge so...  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ne. Zagotovo takšnih dvigov v večini občin ni bilo. 
 
BLANKA DOBERŠEK (TV SLOVENIJA): Kako komentirate včerajšnje besede hrvaškega predsednika Mesića, 
ki je Slovenijo obtožil, da gre proti Hrvaški vedno z grožnjo in pa dejstvo, da je Hrvaška vedno govorila, da je 
proti vojski na skupno slovensko-hrvaški meji - to so vedno govorili o Trdinovem vrhu – zdaj naj bi pa ekološko 
cono branili z bojnimi ladjami?     
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: To drugo najbrž niti ne zasluži resnega komentarja. Kar se tiče besed 
ali stavkov, ki vsebujejo besedo grožnjo, pa se ni še nikoli zgodilo, da bi grozil tisti, ki se drži dogovora.  
 
DENIS SARKIĆ (VEST.SI): Gospod premier, prej ste govorili o temu, da niso vse panoge upravičene do 
stavke, da nekatere so in da tiste tudi vlada podpira. Ste lahko bolj konkretni pri tem vprašanju?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Torej, trajalo bi predolgo časa, če bi analizirali ekonomsko situacijo v 
vseh panogah. Se pa to od panoge do panoge - kjer zdaj poteka ta socialni dialog ali pa soočenje med 
delodajalci ali lastniki in zaposlenimi – ve kakšni so poslovni rezultati in na podlagi tega si lahko vsak tudi 
ustvari realno sliko. Ni vlada tista, ki bi se tukaj lahko postavila v vlogo razsodnika in rekla: »V tem podjetju ja, v 
tem podjetju ne, v tej panogi ja, v tej panogi ne«.  
 
DENIS SARKIĆ (VEST.SI): Ampak vseeno se bolj nagibate k zasebnemu sektorju kot pa javnemu? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Ko gre za javni sektor, govorimo o denarju slovenskih 
davkoplačevalcev. Tretjina proračuna gre za plače v javnem sektorju. Tudi tukaj je treba priznati, da so, kljub 
naporom, ki smo jih vložili v zadnjem času, delovna mesta v tem sektorju, ki so solidno plačana in so delovna 
mesta, kjer za enako delo niso tako dobro plačana. V odpravo plačnih nesorazmerij, je Ministrstvo za javno 
upravo vložilo veliko truda in tudi doseglo veliko uspehov. Ravno neka solidarnost, ki je prišla do izraza v 
javnem sektorju v obliki naporov, da se zbirajo sredstva za odpravo teh plačnih nesorazmerij, je nekaj, kar je 
zelo olajšalo delo tudi vladi na poti k temu cilju. Vendar vedno, ko greš po neki poti, moraš upoštevati objektivne 
okoliščine, ki ti omogočajo kako hitro greš. Mislim, da v vladi ni nikogar, ki bi nasprotoval realnemu povečanju 
plač v javnem sektorju - tudi vlada je del tega javnega sektorja - v kolikor bi to razmere dopuščale. Kot nek 
upravljavec z delom javnega interesa vlada mora preračunati tudi to, kako bo nek ukrep dolgoročno vplival na 
naš skupen standard in na blaginjo. Nič ne pomaga, če nekaj kratkoročno popravimo, pa se potem dolgoročno 
to podre. 
 
ILINKA TODOROVSKI (FINANCE): Gospod premier, ali potemtakem povsem izključujete možnost, da bi 
javnemu sektorju vendarle izpolnili zavezo in povečali plače, kakor piše v sporazumu? Ali to izključujete?      
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Mislim, da bom zdaj tretjič ponovil, da vlada stoji na tem, da je treba to 
zavezo izpolniti. Gre za način, na podlagi katerega se to povečanje izplača. Vlada je predlagala oziroma naši 
pogajalci so predlagali kompromis, ki bi omogočil, da del teh izplačil ni izplačanih v denarju v plačah, ampak v 
pokojninskih pravicah, pravicah pokojninskega zavarovanja, kar nima učinka na inflacijo. Je pa to vseeno nekaj, 
kar vsak dobi in vloži v svojo varno starost - ker se na ta način poveča njegova prihodnja pokojnina. Skratka, ne 
gre za to, da bi vlada odstopila od nečesa, na kar je pristala - v sicer drugačnih okoliščinah, ko inflacija še ni 
bila takšen problem. Gre enostavno za dogovor o najboljši možni varianti preko katere bomo to naredili, ne da 
bi na koncu ogrozili cilj, ki je - najbrž tudi v tem primeru - povečanje blaginje tistih, ki so v javnem sektorju.  
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ZORAN POTIĆ (VEČER): Včeraj smo pri eni izmed strank iz opozicije slišali, da nekako bi bilo potrebno 
pripraviti protiinflacijski program po vzoru iz leta 2003, ko se je pripravil poseben program za prevzem evra. Je 
to, kar ste vi v začetku naštevali, vse kar je vlada naredila, je to po vašem ta protiinflacijski program? Ali bi bilo 
tu smotrno, kakor pravijo, v sodelovanju z različnimi inštitucijami: Banko Slovenije, sindikati, vlado in še kom 
pripraviti nekaj celovitega in učinkovitega?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Prvič – še enkrat ponavljam pripravljenost vlade, da sprejme kakršen 
koli predlog v okviru programa, izven programa, kdor koli ga da, ki lahko pomaga sanirati stanje. Drugič, nekdo, 
ki je na tej tiskovni konferenci govoril o teh stvareh, je tudi član vladnega strateškega sveta, kjer potekajo te 
razprave. Zaradi te pozicije so vrata za te predloge še posebej odprta. Seveda, vlada ne bo pristala na to, da se 
kot vzrok navaja nekaj, kar vzrok ni. Eno leto smo poslušali oziroma pol leta smo poslušali, da je vzrok za 
inflacijo fiskalna politika in da mora vlada zmanjšati proračunski primanjkljaj. Vlada je to naredila. Imamo 
proračunski presežek, inflacija pa je še vedno takšna kot je bila. Torej, ni samo vlada tista, ki mora ukrepati. So 
določeni inštrumenti v rokah Banke Slovenije, potekajo pogovori, dogovori, izmenjava informacij in pogledov z 
Banko Slovenije. Banka Slovenije je potegnila nekaj ukrepov. Ko gre za kreditno politiko, je zaostrila nekatere 
pogoje na točkah, kjer je bilo po mojem mnenju to daleč najbolj potrebno. Po nekaterih informacijah so 
slovenske banke v zadnjem letu odobrile preko 700 milijonov evrov za menedžerske prevzeme, ki so bili - tako 
ali drugače - zavarovani z delnicami, ki naj bi jih šele pridobili v last. Tudi ti ukrepi, ki jih je vlada predlagala in 
deloma sprejela v tej smeri, da se to zaustavi, bodo pozitivno delovali na omejevanje inflacijskega pritiska. Ko 
pa gre za ukrepe, ki so potrebni za to, da v Sloveniji dobimo - tudi ko gre za trgovino – povsem konkurenčen 
sektor, pa je ta pomoč še posebej dobrodošla iz vseh strani. Še posebej bomo veseli, če bodo tudi mediji, ki so 
v lasti nekaterih velikih trgovskih verig ali podjetij iz te branže, objektivno poročali o tem kaj so dejanski vzroki 
inflacije.     
 
MANCA ULČAR (REUTERS): Če mi dovolite vprašanje, ki je izven konteksta danes. Kakšne so možnosti, da 
bo Srbija 28. januarja podpisala pridružitveni sporazum z Evropsko unijo? In drugo vprašanje. Kaj pričakujete 
od srečanja evropskega dela kontaktne skupine za Kosovo, ki bo v soboto?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Slovenija se loteva teh vprašanj ali rešitev teh vprašanj, na kar se 
nanaša tudi to, kar ste izpostavili, na osnovi zaključkov, ki jih je sprejel Evropski svet decembra lani. Iščemo 
rešitev, ki bo dolgoročno stabilizirala regijo Zahodnega Balkana in ki bo ob tem, ko se bo udejanjala, to 
omogočilo tudi neko enotno stališče Evropske unije. Nimam več iluzij, da je možno doseči neko mednarodno 
soglasje v zvezi s tem. Ne vidimo pa razlogov, da bi bila tudi Evropska unija na tem vprašanju razdeljena, zato 
ker so razdeljeni drugi. Znotraj teh okvirjev potekajo številne konkretne aktivnosti - večinoma niso javne – kjer 
se analizira položaj in skuša predlagati in tudi realizirati ukrepe, ki to situacijo rešujejo v tej smeri. V ta namen 
bo tudi to srečanje evropskega dela kontaktne skupine. Kolikor se bo ocenilo, da bi tudi podpis stabilizacijskega 
in pridružitveni sporazuma s Srbijo prispeval v tej smeri, potem bo to še en dodaten argument več za to, da bo 
Slovenija takšno rešitev zagovarjala. Seveda pa je to samo posreden argument. Vsaka država, ki želi v 
Evropsko unijo ali je na tej stopnji, da se odloča o tem ali bo šla v čakalnico ali ne, mora najprej za to izpolniti 
konkretne pogoje. 
 
KATJA ŠERUGA (POP TV): Predsednik, če se lahko vrnem na prejšnje teme. Zanima me, če se bodo 
uresničile vse napovedi stavk, ki so nekako zdaj v zraku, se napoveduje precej množična stavka. Po nekaterih 
ocenah se govori celo o pol milijona ljudi. Zanima me, kaj to pomeni za vlado, konkretno v letu volitev in 
predvsem za vlado, ki ta trenutek predseduje Evropski uniji? Ali vidite celo kakšno drugo ozadje pri teh 
sindikalnih zahtevah?  
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Težko bi govoril o ozadju, mislim, da ni možno govoriti o nekem 
organiziranem ozadju. Lahko pa govorimo o različnih interesih. Potem kako kdo nastopa, kaj kdo zagovarja, ali 
ima v mislih lastni interes ali tudi skupno dobro se tudi vidi na kateri strani te dileme je. Vlada je tukaj v težkem 
položaju tudi zaradi tega, ker ne gre za en problem, ki bi ga lahko nagovorili z enim stališčem in z enim 



 

Gregorčičeva 20, 25, 1000 Ljubljana, Slovenija, telefon: 01 / 478 10 00, faks: 01 / 478 17 21, www.kpv.gov.si 
 

vprašanjem. Ampak gre za več različnih zgodb, kjer so dejstva različna in ima tudi vlada do tega različen odnos. 
Upam samo, da ne bo prišlo do neke akumulacije, ki bi lahko bistveno prizadela neko operativno sposobnost 
državne uprave, ki jo v tem trenutku potrebujemo. Da ne bo prišlo do situacij, ko bi bili še posebej prizadeti 
nedolžni, ki pri tem nimajo nikakršne vloge. Ne bi si želeli, da se nekaj zgodi, da je veliko napetosti, trenj, hude 
krvi in slabe volje, čez dva dni pa vsi skupaj ugotovimo, da smo še vedno pred istim problemom pred katerim 
smo bili prej in je do stavke prišlo.  
 
Še eno vprašanje. Če ga ima še kdo, ki še ni spraševal? Če ne, prosim.  
 
DENIS SARKIĆ (VEST.SI): Gospod premier, ena bolj zanimiva tema. Sicer je malo primerljiva s francoskimi 
razmerami in z njihovim predsednikom, ampak vseeno me zanima. Čestitam vam za zaroko. Kdaj bo poroka? 
 
PREDSEDNIK VLADE JANEZ JANŠA: Je še kakšno drugo vprašanje? Hvala lepa. 
 


